
Raadadviescommissie Bestuur
(17550\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : woensdag 10 september 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de
heer drs. E.J. van Tellingen (raadslid VN), mevrouw P. Nieuwenhuis (burgercom-
missielid VN), de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer E.H.M.P. Cartigny
(burgercommissielid GBN), de heer D. Blom (burgercommissielid VVD), de heer ing.
A. van Gellicum (raadslid CDA), de heer R. van de Wardt (raadslid PvdA), de heer H.
de Jong (burgercommissielid PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier),
mevrouw L.H.M. van Ruijven - van Leeuwen (waarnemend burgemeester), de heer T.
Kool (wethouder), de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder), de heer drs. J. Krook
(wethouder) en de heer J. Andriesse (wethouder).

Afwezig : mevrouw A. Van Noord (raadslid VVD), de heer D. Nijhoff (burgercommissielid SGP)
en de heer A.W.E. Miltenburg (burgercommissielid CDA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is 
een bericht van verhindering ontvangen van mevrouw Van Noord (VVD) en de heer 
Nijhoff (SGP).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De heer Cartigny ziet graag de Memo over het uitstelverzoek behandeling 
najaarsnota 2014 tot raadcyclus november in deze vergadering geagendeerd.
De voorzitter stelt voor om deze Memo te behandelen bij agendapunt 6.2.
De commissieleden kunnen zich hierin vinden en aldus is besloten.

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering raadadviescommissie Bestuur van 25 juni 2014, 
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Bestuur

De heer De Jong merkt op dat hij in de vorige vergadering bij 6.4 op bladzijde 3 een 
verhaal heeft gehouden omtrent de regelegeving m.b.t. de dorpshuizen en MFC's. 
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Daarover is inmiddels een notitie verstrekt zoals dat was toegezegd door de 
burgemeester. Dit ziet hij graag aan de besluitenlijst toegevoegd.
De voorzitter geeft aan dat de gemaakte opmerking zal worden toegevoegd aan het 
verslag van de vorige vergadering.

De besluitenlijst is gewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Stukken ter advisering

6.1 Voorstel tot instemming met het Collegeprogramma 2014-2018 "Bouwen aan 
vertrouwen" (2014-06-18089)

Raadsbesluit:
a) instemmen met het collegeprogramma 2014-2018 "Bouwen aan vertrouwen"

Toezegging

De heer Veeken zegt vernomen te hebben dat er een brandweerauto in de kazerne van
Waardenburg is neergezet die stuk is. Hij vraagt of zijn voorgevoel bewaarheid wordt 
dat het nieuwere materiaal van Neerijnen elders wordt ingezet en wij daar ouder 
materiaal voor terug krijgen?
Burgemeester Van Ruijven zegt hierop nu niet te kunnen antwoorden, ze vraagt het 
na en zal dan schriftelijk hierover communiceren. Wel gaat ze er van uit dat we 
contractueel In Neerijnen wel over het materiaal beschikken die we nodig zijn.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.2 Voorstel tot instemming met de Ombuigingsvoorstellen 2015 en de 
ombuigingsvoorstellen voor de jaren 2016 en volgend die nog nader uitegwerkt 
zullen worden (2014-06-18071)

Raadsbesluit:
a) opbrengst precariobelasting ad € 400.000,00 in jaarschijf 2015 opnemen;
b) ombuigingen uit het kerntakendocument vaststellen voor een bedrag van        

€ 30.000,00 (2, 6, 7, 8 en 9) structureel vanaf 2015 en € 42.000,00 vanaf 2017
en instemmen met het uitwerken van de overige ombuigingsvoorstellen (1, 3, 
4 en 5);

c) aanvullende ombuigingsvoorstellen vast te stellen voor een bedrag van € 
98.000,00 (1, 2, 3 en 4) structureel vanaf 2015 en instemmen met het nader 
uitwerken van andere structurele ombuigingsvoorstellen tot een taakstellend 
totaalbedrag van € 230.000,00 met ingang van 2016 en in principe te besluiten
tot gefaseerde verhoging van de OZB-tarieven met 5% in 2015 en nogmaals 
5% in 2016 en

d) in principe te besluiten tot herintroductie van de hondenbelasting in de 
gemeente Neerijnen en het college van burgemeester en wethouders opdracht 
te geven tot het opstellen van een concept-verordening hondenbelasting en 
deze ter besluitvorming aan de gemeenteraad voor te leggen.
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Toezegging

Toezegging

Toezegging

Toezegging

Toezegging

Mevrouw Nieuwenhuis vraagt het college of zij inzicht kunnen geven in de 
budgetten die beschikbaar zijn binnen de begroting, waarvoor nog geen juridische 
verplichtingen zijn aangegaan en daarbij tevens de vrije ruimte aan te geven die er 
wellicht binnen de bestemmingsresereves is.  Ook zijn de kosten voor het Algemeen 
Bestuur fors gesteden ten opzichte van 2012 wat een groot deel van de algemene 
middelen opslokt: Bestuursondersteuning inclusief kosten van het college van            
€ 600.000 naar € 820.000 en de kosten voor Burgerzaken van € 420.000 naar             
€ 600.000, terwijl de raad en commissies een daling te zien geeft van € 630.000 naar 
€ 540.000. Waardoor worden deze stijgingen verorzaakt en waarom laten de 
inkomsten uit bijvoorbeeld leges daartegenover geen stijging zien in de baten. Ook 
dienen die leges kostendekkend te zijn. Kan het college aangeven OF de leges 
kostebndekkend zijn en daarvan dan een overzicht geven.
Wethouder Andriesse zegt het antwoordt hierop schriftelijk te zullen verstrekken.

Mevrouw Nieuwenhuis vraagt waarom de interne rekenrente van 5,5% wordt 
gehanteerd, terwijl de rente momenteel historisch laag staat. Heeft het college 
onderzocht of een rekenrenteverlaging mogelijk is en bezien het gegeven van hoe de 
gemeente is gefinancierd. Zo ja, mogen wij dan die analyse ook krijgen en zo nee, is 
het college dan bereid om dit alsnog te doen in overleg met de accountant? 
Wethouder Andriesse geeft aan dat hij deze vraag schriftelijk zal beantwoorden.

Mevrouw Nieuwenhuis vraagt of er ook al rekening is gehouden met de uitkomst van
de CAO-onderhandelingen, hetgeen zal leiden tot een verhoging van de personele 
lasten.
Wethouder Andriesse zegt het antwoordt hierop zo niet te weten en zal deze vraag 
schriftelijk beantwoorden.

De heer Cartigny zegt gelezen te hebben in het voorstel dat het college gebruik wil 
maken van vrije ruimte om de Omgevingsvergunning kostendekkend te maken. Is dat
nu niet het geval dan?
Wethouder Andriesse antwoordt dat inderdaad het voorstel is om de 
Omgevingsvergunning kostendekkend te maken.
De heer Van Tellingen merkt op dat dit is wel een heel ander verhaal dan dat er in het
voorstel over die Omgevingsvergunning is te lezen. Hoe zit het nu dan?
Wethouder Andriesse gaat dit nazien en komt hier schriftelijk op terug.

De heer Cartigny geeft aan dat de raadsleden een Memo hebben ontvangen waarin 
het college verzoekt om de behandeling van de najaarsnota 2014 een cyclus door te 
schuiven. Maar in de Financiele verordening staat dat die najaarsnota deze maand 
dient te komen. Ook hebben Begroting en Najaarsnota raakvlakken met elkaar.
De heer Van Tellingen geeft aan dat de uitkomst van die najaarsnota wel eens een 
structureel effect kan hebben op de begrotingcijfers voor de komende jaren. Kan het 
college er dan op zijn minst voor zorgen dat de raad een globaal inzicht krijgt in de 
verwachte uitkomst van de najaarsnota voorafgaand aan de begrotingsbehandeling?
Wethouder Andriesse kan dat niet op voorhand toezeggen. Aan het doorschuiven van 
de najaarsnota ligt een capaciteitsprobleem ten grondslag, waardoor hij ook niet tijdig
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gereed kan zijn ter behandeling in uw raad. Hij wenst dit eerst met de financiele 
afdeling te overleggen en zal schriftelijk reageren op dit verzoek.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.3 Voorstel tot instemming met de concept Veiligheidsstrategie 2015-2018 Oost-
Nederland, instemming met het ontwerp Meerjarenbeleidsplan Politie 2015-2018 en 
instemming met het indienen van een zienswijze die de burgemeesters, namens de 
gemeenteraden uit het district De Waarden willen indienen (2014-06-18102)

Raadsbesluit:
a) instemmen met de concept-Veiligheidsstrategie 2015-2018 Oost-Nederland;
b) instemmen met het ontwerp-Meerjarenbeleidsplan Politie 2015-2018 en
c) instemmen met de zienswijze die de burgemeesters van district De Waarden, 

namens u en de andere betrokken gemeenteraden, willen indienen.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.4 Voorstel tot instemming met de "verbeteringen in de samenwerking in Regio 
Rivierenland", instemming met de instelling van een Regionale Agendacommissie en 
hiervoor 2 leden (en 2 plaatsvervangende leden) aan te wijzen, instemming met een 
evaluatie hiervan na 2 jaar en instemming met het voornemen van het Algemeen 
Bestuur Regio Rivierenland om bekleid en uitvoering apart te organiseren
(2014-06-17395)

Raadsbesluit:
a) instemmen met de in het voorstel geschetste werkwijze om de kaderstellende 

of beleidsbepalende en controlerende positie van de gemeenteraden in de 
samenwerking Rivierenland te versterken op basis van de gemeenschappelijke
regeling Regio Rivierenland;

b) instemmen met de instelling van een regionale agendacommissie en deze de 
in het voorstel genoemde taken te geven en de leden (naam 1) en (naam 2) aan
te wijzen als lid en (naam 1) en naam 2) als plaatsvervangende leden van de 
regionale agendacommissie;

c) instemmen met een evaluatie van 2 jaar door de regionale agendacommissie 
om in samenspraak met de raden te beoordelen of de instelling van de 
commissie heeft bijgedragen aan het vergroten van de betrokkenheid van de 
gemeenteraden en

d) instemmen met het voornemen van het AB van Regio Rivierenland om beleid 
en uitvoering apart te organiseren.

Toezegging

De heer Mulder stelt voor om een lid vanuit de oppositie en een lid vanuit de coalitie 
voor te dragen als leden in de Regionale agendacommissie. Zijn fractie draagt de heer
Van Maanen voor als lid.
De heer Van Tellingen zegt dit een goed voorstel te vinden van de heer Mulder en 
meldt dat de heer Kurpershoek (VN) wordt voorgedragen als lid en mevrouw Van 
Kuilenburg (GBN) als plaatsvervangend lid namens de niet-coalitiepartijen.
De heer Van Gellicum zal namens de coalitiepartijen schriftelijk de namen vanuit de 
coaltiepartijen doorgeven.
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Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

6.5 Voorstel tot vaststelling van het Vergaderschema 2015 voor gemeenteraad, 
raadadviescommissies en werkgroepen (2014-06-10339)

Raadsbesluit:
a) vaststelling van het Vergaderschema 2015 voor de vergaderingen van de 

gemeenteraad en haar adviescommissies en werkgroepen voor het jaar 2015

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

In deze vergadering is geen mededeling gedaan.

8. Rondvraag

De heer Cartigny vraagt of de subsidie die de Regio Rivierenland verstrekt aan het 
Fruitcorso nog nadelige financiele gevolgen krijgt voor onze gemeente.
Wethouder Verwoert antwoordt dat de aanvraag om subsidie is gedaan vanuit het 
Fruitpact en verwijst hiervoor naar de website van Regio Rivierenland. Ook kan hij 
melden dat verstrekte subsidie geen negatieve financiele gevolgen heeft voor de 
gemeenten.

De heer Veeken zegt dat er een petitie aan de 2e kamer is aangeboden over het GSM-
bereik. Is onze petitie daarin ook meegenomen en wat is de huidige stand van zaken.
WethouderKool meldt dat deze vraag eigenlijk net iets te vroeg komt, want de 
ambtelijke organisatie is net bezig om een informerende Memo op te stellen. GSM 
gaat over op 4G en de providers kiezen allen een verschillend moment tot overgang, 
KPN is inmiddels al over en heeft daardoor besloten geen gebruik meer te zullen 
maken van de verleende vergunning tot het plaatsen van een mast in Ophemert. Ook 
dat zal allemaal straks te lezen zijn in de Memo.
De heer Veeken vult nog aan dat de komst van 4G misschien wel verbetering geeft, 
maar de meeste mensen beschikken nog niet over een toestel dat 4G aan kan.
 

De heer Van Gellicum zegt dat Neerijnen liefst 32x voor komt in de raportage van 
Berenschot die aan het gemeentebestuur van Lingewaal is uitgebracht. Dat is wel erg 
positief lijkt hem en vraagt de wethouder wanneer wij die handreiking vanuit 
Lingewaal oppakken.
Wethouder Verwoert antwoordt dat het bestuurlijke rapport van Lingewaal inderdaad
positief is, maar dat de gemeenteraad van Lingewaal nu eerst aan zet is om er iets van
te vinden. Daarna wachten wij de handreiking vanuit Lingewaal af. Het rapport is te 
raadplegen via de wenbsite van de gemeente Lingewaal. Overigens ontvangt uw raad 
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eind oktober nog nadere informatie over de onderzochte mogelijkheden tot 
Samenwerking vanuit het college.

9. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
van 29 oktober 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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